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ΚΑΤΑΣΤΑΣΗ ΜΕ ΑΡΙΘΜΟΥΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ  

ΤΗΣ 17ης/01.12.2021 ΜΕΙΚΤΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ  

- ΔΙΑ ΖΩΣΗΣ ΚΑΙ ΤΑΥΤΟΧΡΟΝΑ ΜΕ ΤΗΛΕΔΙΑΣΚΕΨΗ - 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

 

Χρέη Γραμματέα έκανε ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Φίλιππος Θεοφιλίδης. 

 

Προσήλθαν οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελένη Γαλανοπούλου, Μαρία 

Καλαμάρη, Παύλος Σιόντορος, Νικόλαος Ζήσης, Δημήτριος Παπαδογεωργής, 

Σπύρος Κασιδιάρης, Μαρία Γιαννακάκη. 

 

1Ο ΘΕΜΑ : (1ο Η.Δ.)                         _                _____                              ______________                  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ αποφασίστηκε η ψήφιση της 9ης Τροποποίησης Τεχνικού 

Προγράμματος,   έτους 2021, Δήμου Κορυδαλλού.  

 

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 

Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Αναστάσιος Ζερβός, Νικόλαος 

Καλιακάτσος, Παύλος Σιόντορος.  

 

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 

Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη Μαυροειδάκου, Σοφία 

Σιδηροπούλου.  

  

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισε ΚΑΤΑ: 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Σταύρος Βαλσαμής.  

                                                                                                     Αρ. αποφ. 158/2021 

2Ο ΘΕΜΑ : (2ο Η.Δ.)                         _                _____                              ______________                

ΟΜΟΦΩΝΑ  αποφασίστηκε η ψήφιση της 9ης Αναμόρφωσης προϋπολογισμού του Δήμου, 

οικονομικού έτους 2021. 

 

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 

Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Αναστάσιος Ζερβός, Νικόλαος 

Καλιακάτσος, Παύλος Σιόντορος, λέγοντας πως: «ψηφίζουμε ΚΑΤΑ……αλλά ΥΠΕΡ ως προς 

τις μισθοδοσίες των εργαζομένων και τα ασφαλιστικά τους». 
 

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 

Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη Μαυροειδάκου, Σοφία 

Σιδηροπούλου, λέγοντας πως: «ψηφίζουμε ΚΑΤΑ……αλλά ΥΠΕΡ ως προς τις μισθοδοσίες των 

εργαζομένων και τα ασφαλιστικά τους». 
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Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισε ΚΑΤΑ: 

Ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Σταύρος Βαλσαμής, λέγοντας πως: «ψηφίζουμε ΚΑΤΑ……αλλά 

ΥΠΕΡ ως προς τις μισθοδοσίες των εργαζομένων και τα ασφαλιστικά τους». 

                                                                                                     Αρ. αποφ. 159/2021 

3Ο ΘΕΜΑ : (3ο Η.Δ.)                      _  _                _____                              ___ __________                  

ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε η συμπληρωματική απόφαση για την ίδρυση τμημάτων ένταξης στο 

4ο και στο 13ο Νηπιαγωγείο Κορυδαλλού, τα οποία θα λειτουργήσουν σε ήδη υφιστάμενες 

αίθουσες των σχολικών μονάδων καθώς  και την ανάληψη κόστους λειτουργίας (λειτουργικές 

δαπάνες και δαπάνες συντήρησης) από τη Σχολική Επιτροπή Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Δήμου 

Κορυδαλλού. 

                                                                                                   Αρ. αποφ. 160/2021 

4Ο  ΘΕΜΑ : (4ο  Η.Δ.)                                   ___  _             _________________________                                             

ΟΜΟΦΩΝΑ  αποφασίστηκε  η έγκριση μεταβολής του 9ου Νηπιαγωγείου Κορυδαλλού από 

2/θέσιο σε 3/θέσιο και την ανάληψη δαπάνης λειτουργικών εξόδων που προκύπτουν σύμφωνα με 

την πρόταση της Διεύθυνσης Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Πειραιά. 

________________________  ______________________    Αρ.αποφ. 161/2021 

5Ο ΘΕΜΑ : (5ο Η.Δ.)                               ___  _              _____                              ________ 

ΟΜΟΦΩΝΑ  αποφασίστηκε η έγκριση μεταβολής του 19ου Δημοτικού Σχολείου Κορυδαλλού 

από 1/θέσιο σε 2/θέσιο και την ανάληψη δαπάνης λειτουργικών εξόδων που προκύπτουν σύμφωνα 

με την πρόταση της Διεύθυνσης Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Πειραιά.    

                                                                                                      Αρ. αποφ. 162/2021                                              

Προσήλθε ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Χαράλαμπος Τσιρακίδης.  

 

6Ο ΘΕΜΑ : (6ο Η.Δ.)                              __  _              _____                                     ___  _                  

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ αποφασίστηκε η παραχώρηση χρήσης αθλητικών υποδομών που 

βρίσκονται στο χώρο των 115 στρεμμάτων στο Σχιστό Κορυδαλλού στο Νομικό Πρόσωπο 

Δημοσίου Δικαίου με την επωνυμία: «Οργανισμός Άθλησης & Πολιτισμού Δήμου Κορυδαλλού».  

 

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 

Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Γρηγόρης Γουρδομιχάλης, Ελένη Γαλανοπούλου, Μαρία 

Καλαμάρη.  

 

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΛΕΥΚΟ: 

Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη Μαυροειδάκου, Σοφία 

Σιδηροπούλου.  

                                                                                                         Αρ. αποφ. 163/2021 

7ο  ΘΕΜΑ:(7ο Η.Δ.)________________________________________________________  

ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε η συγκρότηση Επιτροπής Προσωρινής παραλαβής του έργου: 

«Κατασκευή κεντρικού αγωγού αποχέτευσης ακαθάρτων στον οικισμό της Ποταμού».  

_____________________________________________ ____    _____Αρ.αποφ. 164/2021 
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 8ο ΘΕΜΑ: (8ο  Η.Δ.)_______________________________________________________ 

ΟΜΟΦΩΝΑ αποφασίστηκε έγκριση του Πρωτοκόλλου Προσωρινής & Οριστικής Παραλαβής 

του έργου: «Κατασκευή Εξωτερικών Διακλαδώσεων Ακινήτων προς Σύνδεση με το Αποχετευτικό 

Δίκτυο σε όλες τις περιοχές του Δήμου Σ23». 

_________________________________________________    ____Αρ.αποφ. 165/2021__ 

 9ο ΘΕΜΑ: (9ο Η.Δ.)_______________________________________________________ 

ΟΜΟΦΩΝΑ  αποφασίστηκε η κατάργηση θέσης κενωθέντος περιπτέρου επί της οδού Γεωργίου 

Αβέρωφ και Πόντου στο Κορυδαλλό. 

_____________________________________________________   Αρ.αποφ. 166/2021_ 

10ο ΘΕΜΑ: (10ο Η.Δ.)______________________________________________________ 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  αποφασίστηκε η κοπή πέντε (5) δένδρων στη διεύθυνση Γ. Αβέρωφ 

αριθμ. 23 και Γιάνναρη αριθμ. 6, ενός (1) αειλάνθου, μιας (1) νεραντζιάς επί της οδού Γ. Αβέρωφ 

αριθμ. 23 και ενός (1) βραχυχίτωνα και δυο (2) λεμονιών επί της οδού Γιάνναρη αριθμ. 6, λόγω 

παρεμπόδισης εργασιών ανέγερσης της οικοδομής και κυρίως λόγω παρεμπόδισης μελλοντικά των 

θέσεων στάθμευσης της οικοδομής. 

 

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 

Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Γρηγόρης Γουρδομιχάλης, Ελένη Γαλανοπούλου, Μαρία 

Καλαμάρη.  

_____________________________________________________   Αρ.αποφ. 167/2021_ 

11ο ΘΕΜΑ: (11ο Η.Δ.)______________________________________________________ 

ΟΜΟΦΩΝΑ  αποφασίστηκε η τροποποίηση του εγκεκριμένου ρυμοτομικού σχεδίου του 

Κορυδαλλού για την άρση ρυμοτομικής απαλλοτρίωσης σε συμμόρφωση με την Α16475/2018 

Απόφαση του Διοικητικού Πρωτοδικείου Αθηνών στην ιδιοκτησία Κυριάκου Βλάχου, επί των 

οδών Ηπείρου και Μικράς Ασίας, στο Ο.Τ. που περικλείεται από τις οδούς Μικράς Ασίας – 

Ηπείρου – Ικονίου και καθορισμός όρων και περιορισμών δόμηση. 

_____________________________________________________   Αρ.αποφ. 168/2021_ 

12ο ΘΕΜΑ: (12ο Η.Δ.)______________________________________________________ 

ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ  αποφασίστηκε η τροποποίηση της με αριθμ.: 390/30.12.2014 

κανονιστικής απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου περί: «Λήψη απόφασης για την χορήγηση 

παράτασης ωραρίου λειτουργίας μουσικής καταστημάτων υγειονομικού ενδιαφέροντος». 

 

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ: 

Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Γρηγόρης Γουρδομιχάλης, Ελένη Γαλανοπούλου, Μαρία 

Καλαμάρη, λέγοντας μεταξύ άλλων πως: «…..ψηφίζουμε ΚΑΤΑ διότι με την διαβάθμιση που 

γίνεται στο ωράριο και στο πρόστιμο δίνεται η ευκαιρία στα μαγαζιά για περισσότερη κατάχρηση 

ωραρίου».    
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Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΥΠΕΡ 

Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Ελευθερία Παπουτσιδάκη, Αναστάσιος Ζερβός, Νικόλαος 

Καλιακάτσος, Παύλος Σιόντορος, λέγοντας μεταξύ άλλων πως: «…..ψηφίζουμε ΥΠΕΡ στην 

διαβάθμιση…..με την επιφύλαξη της υπέρβασης άνω των 121 λεπτών το πρόστιμο παραμένει 

σταθερό».  

 

Στη λήψη της παρούσας απόφασης ψήφισαν ΚΑΤΑ:  

Οι Δημοτικοί Σύμβουλοι κ.κ.: Λάζαρος Αλεξανδρίδης, Καλλιόπη Μαυροειδάκου, Σοφία 

Σιδηροπούλου, λέγοντας μεταξύ άλλων πως: «…ψηφίζουμε ΚΑΤΑ λόγω της δυνατότητας που 

δίνεται στα μαγαζιά για περαιτέρω κατάχρηση ωραρίου αλλά ΥΠΕΡ ως προς την διαβάθμιση των 

decibel».  

_____________________________________________________   Αρ.αποφ. 169/2021_ 

13ο ΘΕΜΑ: (13ο Η.Δ.)______________________________________________________ 

ΟΜΟΦΩΝΑ  αποφασίστηκε η απόσυρση μηχανημάτων έργου του Δήμου μας, με αριθμό 

κυκλοφορίας: ΜΕ 100166, ΜΕ 30590,ΜΕ 43024. 

_____________________________________________________   Αρ.αποφ. 170/2021_ 

14ο ΘΕΜΑ: (14ο Η.Δ.)______________________________________________________ 

ΟΜΟΦΩΝΑ  αποφασίστηκε η απόσυρση οχημάτων του Δήμου μας, με αριθμό κυκλοφορίας : 

ΚΗΟ 4621, KHΥ 6438, KHY 6037.  

_____________________________________________________   Αρ.αποφ. 171/2021_ 

                                                                   Κορυδαλλός  02 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2021 
                 Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ   

                         ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 
 

                                                                              
                                                                                            ΜΕΡΟΠΗ  

                                                               ΚΑΤΣΑΝΟΥ - ΚΟΥΤΣΟΔΟΝΤΗ    

  


